

## **Verslag 15 februari 2023 bestuursvergadering**

Aanwezig: Paul de Roos (voorzitter), Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Jotika Verdel (verslag)

Afwezig: Lanji Jiang, Arnaud Paagman

### **1. Opening**

De voorzitter opent de vergadering.

### **2. Verslag en actiepunten 15 januari 2023**

- Het verslag wordt vastgesteld.
- Actielijst is behandeld.

### **3. Mededelingen en binnengekomen post**

- Verzoek Jasper Hoenderken. Budget voor Paasfeest; maximaal 900 euro.
- Verzoek Marieke Wijninga avond voor 12+. Budget 200 euro. Paul neemt eerst nog contact op met haar.
- Verzoek Marieke Vos, Rietzee. Incidenteel kan gebruik gemaakt worden van wijklokaal, niet structureel. Paul en Jotika hebben 7 maart een afspraak staan met haar.
- Mail Alma Streefkerk. We moeten een nieuwe datum prikken voor gesprek met Peter Wijnsma en Alma. Bij dit gesprek ook wijkvisie uitnodigen.

### **4. Externe bestuursoverleggen**

- Wij-team. Geen overleg meer geweest.
- SDO-overleg: Geen overleg meer geweest
- Nabuurschap. Voor de directe burens komt er een app waarin meldingen gedaan kunnen worden. In het voorjaar wil Elker informatie geven over Elker voor de hele wijk. Jotika zal de frequentie van de Rietpraat doorgeven.
- Verkeer: Geen overleg meer geweest. Wel een bericht van Peter Wijnsma over de Wijkprikker. Iedereen kan hier ideeën voor verkeer op aangeven.
- ALV wordt niet op 22 maart gehouden, maar later (27 of 28 maart).

### **5. Actiedag Groene Enclave .**

- Er is nog steeds geen antwoord van de gemeente op de vraag over te besteden subsidie van vorig jaar. Het toegezegde budget is op basis van de begroting 2023.
- Wijkvisie wil graag de wijkwethouder bij de actiedag, anders een andere hoge ambtenaar.
- Op de actiedag zal er symbolisch 1 boom geplant worden.
- Gemeente heeft aangegeven bij de wijkvisieclub dat ze graag zien dat er iemand uit de wijkvereniging aansluit bij de overleggen over de Held-3. Meenemen bij afspraak met gemeente.
- Facturen voor de actiedag gaan direct naar de penningmeester, en worden door hem betaald.
- De wijkvereniging vindt het een goed idee om een standje op de actiedag te hebben.

### **6. Activiteiten volwassenen.**

Er is een verzoek binnengekomen om een bingo-avond te organiseren. Jotika zal contact opnemen. Budget max 250.

Videocursus blijft op de activiteitenlijst staan.

## **7. Stand van zaken commissies**

- Financiën:
  - In september wordt de aanvraag gedaan voor de subsidie van volgend jaar. De definitieve vaststelling komt in oktober.
  - De kascommissie moet de begroting en verantwoording nog goedkeuren. Dit kan eigenlijk pas als er antwoord van de gemeente is op de vraag over het over te hevelen subsidiebedrag.
  - Streven is om bij de volgende bestuursvergadering, 15 maart, het financiële plaatje rond te hebben, zodat we klaar zijn voor de ALV.
- Communicatie:
  - Website wordt verder aangepast als er tijd voor is.
  - Nieuwe aanmeldingen voor de nieuwsbrief gaan nu naar redactie Rietpraat. Nog aanpassen: Wanneer bij de aanmelding voor de nieuwsbrief aangegeven wordt dat men lid is, ook vragen naar het adres.

## **8. Vervanging wijklokaal**

Met elkaar scherp blijven hierop. Opnemen met Peter Wijnsma tijdens gesprek. Hoelang kunnen we nog in huidig lokaal blijven, waar kunnen we daarna terecht? Is samenwerking met de Held-3 een optie?

## **9. Vergaderschema**

- Is aangepast. Datum van 21 juni verzet naar 28 juni.
- Vakantieplannen volgende keer op actielijst zetten. Wie neemt welke taken over?

## **10. Bezoek Lanji**

- Wordt nogmaals gevraagd aan Lanji wanneer we kunnen komen.

## **11. Rondvraag**

- ALV: Paul en Jotika hebben concept-agenda opgesteld voor de ALV.
- WBTR: Nog een kleine wijziging tov vorig jaar in bestuursreglement. Jotika past aan en stuurt de documenten toe.

## **12. Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering.